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Ballerup, den 16. marts 2016   

 

Referat: Repræsentantskabsmøde, 25. februar 2016 
 
 
Dagsorden ifølge lovene: 
 

1. Valg af dirigent 

 Formanden ledede mødet 
 

2. Navneopråb (fremmødte foreninger) 

 Deltagere: Ballerup Atletik, Ballerup Badminton, Ballerup Gymnastik, Ballerup 
Håndbold, Ballerup Orientering, Grantoften Badminton, Jonstrup Basketball, 
Lokalmotion/Ballerup, Måløv Badminton, Måløv Idrætsforening, SIF Badminton, 
SIF Håndbold/Gymnastik og Triton (i alt: 13 foreninger/16 personer) 

 Afbud: Ingen 
 

3. Formandens beretning 

  Velkommen til vort repræsentantskabsmøde. Det er 56. år, der aflægges   
 beretning for. 

 

             Vi har gennem mange måneder forsøgt at få et samarbejde i gang mellem  
             foreningslivet – kommunen – skolerne. Det har hidtil været uden held, og   
             kommunen har forholdt sig fulkommen passiv. Med mødet i dag håber vi, at vi  
             kan komme i gang med et samarbejde, Tak til Karsten Friis for at have formidlet   
             kontakten. 

 

            Jubilæumsfond- og forretningsudvalget har drøftet eventuelle ændringer i   
            Jubilæumsfonden med henblik på, at der kunne komme flere ansøgninger.  
            Mange ting blev vendt, men vi fandt ikke tilstrækkelige argumenter til at ændre   
            fontdansen. Vi kan kun anbefale, at vore medlemsforeninger sender    
            ansøgninger ind, hvis de har noget tilskudsberettiget at søge om. 

 Vi har modtaget 1 ansøgninger til Jubilæumsfonden siden sidste års    
            repræsentantskabsmøde, og der er blevet udbetalt i alt kr. 2.700,00. Vi har pt. 2  
            ansøgninger liggende. 

 

            Vi har kæmpet for, at Idrætsklinikkerne i Region Hovedstaden efter 33 år ikke  
                                 skulle lukke på 31.12.2015. Dette blev de til trods for, at vi kunne påvise, at det  
                                 var billigere for samfundet at klinikkerne fortsatte. 
 

 Vi har gennem Karsten Friis i Folkeoplysningsudvalget foreslået Center for By,   
            Kultur og Erhverv at ændre ansøgningsfristen for faglokaler fra 1. maj til 1. feb,  
            men det er endnu ikke lykkedes. 

 

            Vi har gennem en årrække fra kommunen modtaget kr. 10.000,00 til dækning af  
                                 administrationsudgifter i form af kontorudstyr, telefonudgifter o.lign. Kommunen   
                                 har nu besluttet at tilskud, der ikke er benyttet til administration modregnes i  
                                 efterfølgende tilskud. 
 

                                 Vi har deltaget i Kultur-og Fritidsudvalgets foreningsmøde, kommunens nytårskur  
                                 samt den årlige IRH-konference på KolleKolle. 
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                                Vi har været med til at løse problemet omkring dørlåsning på Skovlunde   
                                Lokalkontor til gavn for foreningerne der. 
 

                                Kultur- og Fritidsudvalget vedtog nye regler for udnyttelsesgraden af haltider for              
                                basketball og volleyball samt at fodboldens aldersgrænse for benyttelse af haller  
                                blev ændret fra 15 år til 11 år. Sidstnævnte skete i forbindelse med at der kom 2  
                                ekstra kunstgræsbaner. 
 

 Vi har lige været til halfordelingsmøde i tirsdags, hvor de nye regler var trådt i   
           kraft.  
           Desværre var der taget 30 timer ud af haltimerne til at dække manglende timer i  
           Rosenlundhallen, som brændte i december. Vi håber at kommunen får købt  
           Rustenborg, så den kan bruges fra sæsonstart, og Skovlunde foreningerne kan    

 få glæde af hallen. Foreninger i Skovlunde har 1. prioritet til hallen. 
 

 Med hensyn til at gøre nøglebrik-ordningen mere brugervenlig skulle der   
           nedsættes et udvalg, hvor brugerrepræsentanter skulle deltage. Kommunen har   
           kørt løbet alene – uden brugerrepræsentanter. Vi må se på resultatet, når det   
           kommer. Vi følger op på området. 

 

 Vi siger tillykke til de foreninger, der har vundet mesterskaber og oprykninger i   
           2015, og tillykke til Ballerup Atletik Klub for udnævnelse som TalentCenter. 

 

                                Til slut vil jeg takke medlemsforeningerne, FU og vores samarbejdsorganisationer  
                                for det gode samarbejde i året, der gik. 
 

4. Regnskab 

 Kassereren fremlagde det af revisorerne reviderede regnskab for 2015. 
Der var ingen kommentarer – og regnskabet blev godkendt. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

 Der var intet ønske om at hæve/nedsætte medlemskontingentet, så det er også 
pr. 2016 kr. 200 årligt. 

 

6. Indkomne forslag – herunder 
a)  Optagelse/Udmeldelse af medlemmer 

o Der var ikke indkommet noget om dette. 
b)  Arbejdsplanen for det kommende år 

o Arbejdsplanen er løbende at følge de kommunale beslutninger og 
med evt. indsigelser til samme. 

 Vi skal hjælpe foreningerne med at synliggøre sig overfor skolerne. 
 

 Der skal arbejdes på at få ny yngre kræfter ind i BMSI. 
 

 Tanken omkring en erkendelse til en Ildsjæl skal der arbejdes videre på. 
 

 7.  Valg 
a) Formand (hvert 4. år)  – Helge Friis var ikke på valg. 
b) Næstformand (i ulige år)  – Karsten Friis var ikke på valg. 
c) Kasserer (i lige år)  – Preben Nielsen blev genvalgt, men gjorde    

                                                 opmærksom på, efter pt. 30 år i FU, at det var                                              
                                                 absolut sidste periode. 

d) Sekretær (i lige år)  – Solveig Petersen blev genvalgt og sagde      
                                                 også det var den sidste periode. 

e) FU-medlem (i ulige år)  – Uffe Mortensen var ikke på valg. 
f) 2 Revisorer (alle år) – Vita Larsen og Birgitte Dellgren blev begge   

                                                 genvalgt. 
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g) 1 Revisorsuppleant (alle år)  – Per Enevoldsen modtog genvalg. 
 

 8.  Eventuelt 

 Vi havde et ekstra punkt på dagsordenen inden repræsentantskabsmødet.  
Det var: 

 Rammer og muligheder for skole-/foreningssamarbejde 
       v/Ulla Blom Kristensen, Centerchef for skoler, Institutioner & Kultur og Per    

Kjær, Distriktsleder 
 

       Desværre blev Ulla Blom Kristensen forhindret i at deltage. 
 

       Per Kjær, som til daglig arbejder på Hedegårdsskolen, redegjorde for                                       
hvordan man arbejdede med det idrætslige, og hvilke foreninger han er i   
kontakt med. Han er også involveret i udvælgelsen af de elever, der skal 
gå på skolens idrætslinie. 50% af eleverne er fra Ballerup Kommune og de                                    
øvrige kommer fra andre kommuner, Dette er en aftale med Team Danmark. 

 

       Per Kjær havde en liste, som vi kunne få, over kontaktpersoner på de enkelte  
skoler. Listen er vedhæftet referatet. 

 
 

Referat:  Preben Nielsen 
 13. april 2016 
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Ballerup, den 13. april 2016  
 

Referat: Bestyrelsesmøde, 25. februar 2016 
(umiddelbart efter repræsentantskabsmøde) 

 
Dagsorden ifølge lovene: 
 

1. Valg af dirigent 

 Formanden ledede mødet. 
 

2. Valg af udvalgsmedlemmer til Jubilæumsfond 

 Finn Overby, SIF Badminton blev genvalgt 

 Gustav Blomberg, Måløv Gymnastikforening blev genvalgt 

 Bjarny Hansen, Grantoften Badminton blev genvalgt 

 + BMSI’s formand, er automatisk med i udvalget 
 

 3. Valg af bestyrelsesmedlemmer til Idrætsklinikken 

 Dette pkt. var udgået, da Idrætsklinikkerne pr. 31. dec. 2015 er nedlagt - og 
vil derfor ikke fremgå af kommende dagsordner. 

 

4. Eventuelt - herunder 

 Opfølgning af spørgsmål under eventuelt på møde i november 
o Halfordelingsregler 

 Der arbejdes fortsat på at få reglerne ændret. 
o Medregning af samme personer flere gange 

 Kommunen tager kontakt til andre kommuner. 
o Kommunens evt. køb af Rustenborg 

 Er næsten afgjort, at kommunen køber/overtager, så 
faciliteterne formentlig kan tages i brug efter 
sommerferien 2016. 

o Flere åbne haller under ferie 
 Det er fortsat uvist. 

o Skoleidrættens forårsfestival 
 ? 

 Fastsættelse af dato for næste bestyrelsesmøde m.fl. 
o Der var enighed om at skifte ugedage, så andre og måske flere 

havde mulighed for at deltage, så kommende dage/dato er pt. 
fastsat således: 

 Bestyrelsesmøder 2016 
 Mandag den 23. maj 
 Tirsdag den 23. august 
 Onsdag den 23. november 
 Repræsentantskabs- & Bestyrelsesmøde 2017 
 Torsdag den 23. februar 

 

           Mødetid og sted som altid kl. 18:30 i lokale A/B på Tapeten. 
 
 
Referent: Preben Nielsen 
 13. april 2016 
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